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ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin ţei extraordinare  a Consiliului Local al Municipiul ui Hunedoara din  

data de 08.08.2014 
 
 

Conducerea şedinţei este exercitată de dl. Stamatoiu Ion care a fost ales preşedinte 
de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.218/2014 adoptată prin 
votul deschis al majorităţii consilierilor locali în funcţie. Durata mandatului preşedintelui de şedinţă 
este de 2 luni. 

 
Dl. Stamatoiu Ion:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”.  
 
“Domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, 
 Declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenţa până la această oră un număr 
de 12 consilieri. Lipsesc domnii consilieri: Olariu Nicoleta, Mureşan Vasile, Magaon Jane, 
Mărginean Alexandru, Noghiță Luminița, Radu Carollina, Takacs Aranka, Rusu Constantin şi Voinia 
Claudiu. 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept:dl. viceprimar Bonouțanu Dan şi 
d-nul secretar Aurel Raţă-Bugnariu. 

Ca invitaţi participă şefi de birouri şi servicii din cadrul primăriei Municipiului 
Hunedoara, precum şi presa locală. 

Dau cuvântul domnului  viceprimar pentru a  prezenta ordinea de zi.” 
 

Dl.viceprimar Bobou țanu Dan : 
„Ordinea de zi rămâne nemodificată.” 
 
Dl. Stamatoiu Ion:  
„Supun la vot ordinea de zi, care se aprobă în unanimitate.” 
 
Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 

interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe înainte de a intra în dezbaterea ordinii 
de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziţiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept. 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 393/2004 
privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea de 
hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
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                   (2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să anunţe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menţionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziţiilor art. 77 sunt nule de drept ....” 

 
La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării şi completării Hotărârii 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara  nr.345/2013 privind aprobarea susţinerii financiare a 
Clubului Sportiv „Fotbal Club Hunedoara”  în anul bugetar 2014. 
                -    d-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Costa Mircea care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Artean Mircea : 
”Vreau să întreb dacă, proporțiile de cheltuieli pe care le-m stabilit noi, atunci când am 

hotărât bugetul pentru clubul de fotbal, se vor păstra. Am propus ca pentru juniori și copii să fie 
alocat un procent de 25%, dacă prin acest proiect de hotărâre nu se aduce atingere acestei 
prevederi pe care am stabilit-o data trecută.” 

 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Nu, doar se modifică, rămâne valabilă hotărârea de consiliu în care ați făcut 

amendamentul respectiv privind ponderea cheltuielilor clubului de juniori, la care v-ați referit, și din 
totalul sumei….dacă observați este suma pe care noi am alocat-o la 1 ianuarie 2014. Nu se 
modifică absolut nimic, doar faptul că în momentul de față contractul de susținere încheiat cu clubul 
se va semna de către noul președinte al clubului, pe care noi l-am votat prin hotărâre de consiliu 
local, respectiv AGA, și totodată departamentul economic și juridic a cerut ca plata sportivilor să fie 
făcută pe așa numitele persoane fizice autorizate, care sunt sportivii, de aceea apare în plus acest 
capitol ”bb”, și este necesar o hotărâre de consiliu local pentru aceste modificări, dar tot în cadrul 
aceluiași sume, și tot prevăzând cheltuielile pentru clubul de juniori, cum ați solicitat prin 
amendamentul care a fost votat.” 

 
Dl. Artean Mircea : 
”O a doua problemă, dacă este în regulă ca să prevedem o sumă pentru plata 

cartonașelor și penalităților, dacă asta nu cumva este împotriva legii, adică cine greșește trebuie să 
plătească, nu neapărat clubul sau echipa.” 

 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Este aici președintele clubului, pe care îl rog să ne răspundă la această întrebare. De 

ce ați prevăzut în buget această sumă.” 
 
Dl. președinte al clubului Barna Alin : 
”Ca să vă explic tot ceea ce s-a modificat, s-a  modificat în cadrul echipei de seniori, 

nu s-a umblat deloc la grupele de copii și juniori. În ceea ce privește întrebarea dl. consilier Artean, 
vă spun cu respect că este o prevedere a Federației Române de Fotbal, la care clubul nostru este 
afiliat, ca aceste penalități care sunt penalități sportive și fac parte din regulamentul de organizare a 
activității fotbalistice, să fie plătită de către club. În relația lor cu asociația fotbaliștilor profesioniști 
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din România este prevăzut strict că nu jucătorul este vinovat de cartonașele roșii sau galbene pe 
care le primește, el fiind penalizat în cadrul activității sportive pe care o prestează în cadrul echipei 
de fotbal în care este antrenat. Penalitățile nu sunt…” 

 
Dl. Muzsic Robert : 
”Eu cred că întrebarea dl. Artean era, dacă noi ca și administrație publică locală avem 

voie să plătim aceste penalități, nu cred că este voie.” 
 
Dna Mornea Maria : 
”Ați votat bugetul, când s-a votat bugetul, dacă vă aduceți aminte am ridicat niște 

probleme la care dvs. ați ridicat frumușel mânuța și ați aprobat, și asta a fost tot.” 
 
Dl. Artean Mircea : 
”Dna consilier, frumușel mânuța o ridicăm toți, dar problema este alta….” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Dl. consilier, sunt cheltuieli cuprinse în norma metodologică și care sunt permise.” 
 
Dl. Artean Mircea : 
”Întrebarea mea era dacă este în regulă….” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Este.” 
 
Dl. Cri șan Ovidiu : 
”Către dl. președinte al clubului, sau către dna director economic, dacă plata serviciilor 

prestate de PFA către club, este legală? și dacă este legală, cum se decontează, în ce conturi? 
Dacă da, cum?” 

 
Dna Giurgiu Valentina : 
”Plățile se vor efectua în baza unor contracte încheiate de PFA –uri autorizate cu 

clubul. Sunt niște servicii sportive prestate.” 
 
Dna Fărcaș Bianca:  
”Furnizări de servicii sportive.” 
 
Dl. Bucale ț Marian : 
”Fotbalistul ca PFA face  către club, și clubul plătește, e simplu.” 
 
Dl. Cri șan Ovidiu : 
”Aceste plăți se fac din felia primăriei, sau din partea celuilalt manager.” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Nu este alt manager. La momentul de față noi fiind membrii fondatori, clubul nu mai 

are un alt finanțator ci doar noi și Consiliul Județean mai precis.” 
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Dl. Bucale ț Marian : 
”…sunt doi.” 
 
Dl. Muzsic Robert : 
”Și atunci noi putem să decontăm aceste facturi? înseamnă că facturile se fac către 

primărie nu către club….” 
 
Dl. Bucale ț Marian : 
”…noi și Consiliul Județean.” 
 
Dl. Cri șan Ovidiu : 
”Clubul decontează.” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Clubul decontează, da.” 
 
Dl. Cri șan Ovidiu : 
”… și noi alimentăm clubul.” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”E răspunderea lor, e logic să fie așa.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Dl. Muzsic Robert : 
”Am vrut să ridic câteva probleme care s-au mai ridicat aici, legat de penalități, dacă 

noi avem voie să plătim ca și administrație publică locală, exact cum spunea și colegul meu Ovidiu 
Crișan, cum putem noi deconta activitățile sportive pe PFA? Dar mi-a răspuns parțial la întrebare. 
Cred că apare acea problemă legată de PFA-uri, pentru că sunt jucători sub 18 ani care nu-și pot 
face PFA, cu ei cum procedăm?” 

 
Dl. președinte al clubului Barna Alin : 
”Ei nu sunt încadrați în aceste convenții civile cu clubul, s-au făcut convenții sportive 

cu clubul cu copiii care au peste 19 ani, pentru că la 18 ani încă sunt juniori. Regulamentul nu 
prevede obligativitatea încheierii unor convenții civile cu juniorii sub 18 ani, ne-am gândit și la asta.” 

 
Dl. Muzsic Robert : 
”De aceea am întrebat, ca să lămurim să nu fie probleme legate de această chestiune. 

Am văzut că avem un contract de asigurare siguranței în timpul meciurilor de acasă, 32.000 lei. 
Poliția locală nu ar putea, oare, asigura această ordine?” 

 
Dl. președinte al clubului Barna Alin : 
”Regulamentul fotbalistic prevede obligativitatea încheierii unui contract cu firmă de 

pază specializată și autorizată în acest sens, nu se poate delega în cadrul Poliției local.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Poliția locală nu are în atribuții așa ceva.” 
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Dl. Muzsic Robert : 
”Era o întrebare, și e bine să ne lămurim, decât să creeze suspiciuni. Tot aici am văzut 

la un capitol, apare cheltuieli asistență medicală cu echipaj specializat, este normal și la juniori și la 
echipa de seniori, mai apare le punctul ”s”  cheltuieli asistență medicală la copii și juniori.” 

 
Dl. președinte al clubului Barna Alin : 
”Cheltuieli asistență medicală cu echipaj autorizat, sunt referitoare la ambulanțe, care 

sunt obligatorii a fi prevăzut la meciuri, pe când asistența medicală la copii și juniori este referitoare 
la asistenta medicală care e plătită, sau medicul care participă la meci și este separat de echipajul 
monitorizat.” 

 
Dl. Muzsic Robert : 
”…cum avem medicul echipei.” 
 
Dl. președinte al clubului Barna Alin : 
”…avem un contract care prevede activități legate de echipa mare și în limita 

competenței eliberarea vizelor medicale către copii și juniori din activitatea clubului iar la meciurile 
speciale de copii și juniori pe care le desfășurăm, trebuie să avem asistent medical și un medic.” 

 
Dna Fărcaș Bianca : 
”În plus și materialele necesare.” 
 
Dl. Muzsic Robert : 
”Este articol pe materiale, vitamine, medicamente scrie aici. Și mai sunt alte activități 

la juniori și femeile de serviciu, astea cum le prindeți, cum sunt plătite?” 
 
Dl. președinte al clubului Barna Alin : 
”Problema este că atâta timp cât Consiliul Județean ne virează în cont o sumă care se 

ridică la 100.000 lei pe an, s-a discutat cu ei, și dânșii acceptă pentru decontare din partea clubului, 
și state de plată. Pe aceleași norme metodologice, dânșii acceptă și state de plată.” 

 
Dl. Bucale ț Marian:  
”Probabil nu știe să explice, are contract de prestări servicii.” 
 
Dl. președinte al clubului Barna Alin : 
”Ei vor să plătească și salarii.” 
 
Dna Mornea Maria : 
”Problema mea este foarte simplă, zic eu, de ce trebuie să aprobăm această 

modificare? Sigur că se poate lucra cu persoane fizice autorizate fără nici un fel de probleme, sigur 
că sunt niște sume care, mă rog, am înțeles, le-am aprobat în consiliu și așa mai departe, la care nu 
revenim asupra bugetului total, dar de ce trebuie să aprobăm în consiliu local, plata acestor sume? 
Pentru că noi le-am aprobat. Problema cu salariile, așa cum a spus-o dl. manager, este ok, zic eu, 
și inclusiv noi puteam să facem plata acestor salarii, pentru că noi avem o contribuție la această 
fundație, care funcționează în baza unei legi, și ei trebuie să justifice bugetul pe care îl dăm, dacă 
se încadrează în elementele respective, nu fiecare plată pe care o facem, să venim în consiliu local 
să zicem, stai că ne-am gândit, mai scoatem ceva de acolo, mai punem dincolo…deci problemele 
astea nu le înțeleg eu. De ce trebuie să aprobăm în consiliu local?  
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A doua problemă, am aprobat în consiliu local managerul, cel care conduce acest 
club.” 
 

Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Președintele clubului.” 
 
Dna Mornea Maria : 
”….care are atribuții de manager al clubului, da? Pe baza unui contract de 

management, cred, normal așa ar trebui, în care să aveți niște criterii cu ce trebuie să faceți, pentru 
care vă luați sau nu banii.” 

 
Dl. președinte al clubului Barna Alin : 
”Corect, așa este.” 
 
Dna Mornea Maria : 
”…atunci, dânsul de ce răspunde? Dacă orice plată și orice sumă care este, vine în 

consiliu local? și noi ridicăm mâna și aprobăm în consiliu local.” 
 
Dna Giurgiu Valentina : 
”Răspunsul este foarte simplu, aceste limite maxime de cheltuieli sunt anexe la 

hotărârea adoptată de dvs., se face o modificare a anexei și atunci trebuie automat aprobat prin 
hotărâre.” 

 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”O procedură legală.” 
 
Dna Mornea Maria : 
”Atunci cei de la Consiliul Județean de ce pot să plătească salarii și noi nu putem? 

Pentru că PFA-ul își încasează suma pe care el o lua de fapt sumă brută din care va trebui să-și 
plătească sănătate, pensie, impozit și așa mai departe, mai mult de 21%....dacă nu lucrează în altă 
parte are obligația să-și facă contract de asigurare pentru pensie.” 

 
Dl. Cri șan Ovidiu : 
”Nu este obligat.” 
 
Dna Mornea Maria : 
”Dacă nu lucrează în altă parte e obligat să aibă contract de asigurare pentru pensie.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dna Giurgiu Valentina : 
”Să revenim la problema noastră, în norma sportivă nu se prevede plata salariilor, 

doar plata prestărilor de servicii, noi am considerat că suntem acoperiți prin această formă, ne-am 
consultat cum au făcut și alte cluburi, au venit chiar ei, clubul, cu această propunere.” 
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Dna Mornea Maria : 
”…deci munca dependentă, Valentina, îmi pare rău să-și spun, munca dependentă de 

cea independentă are două…..ca și activitate. Ei fac o activitate dependentă care se poate pune ca 
și salarii….” 

 
Dl. Bucale ț Marian : 
”S-a răspuns la o parte din întrebări, aș mai vrea să întreb dacă baremurile de arbitraj 

sunt prevăzute de federație…….” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Pe lângă argumentele date de dna directoare economic, aș vrea să vă mai spun că 

noul contract de susținere financiară va fi semnat de dl. președinte Barna Alin, cel vechi era semnat 
de dna Alina State, și nu mai puteam primi acte semnate de dânsa, care s-a retras.” 

 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.219/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
 
Dl. Stamatoiu Ion:  
 „Vă mulţumesc, doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinţa de azi a 

Consiliului local." 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

    PREŞEDINTE,                          SECRETAR,                               ÎNTOCMIT,  
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R O M Â N I A 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 
 

MINUTA 
 

şedin ţei extraordinare a Consiliului Local al Municipiulu i Hunedoara din  data de 08.08.2014 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 1. Proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării şi completării Hotărârii Consiliului 
Local al Municipiului Hunedoara  nr.345/2013 privind aprobarea susţinerii financiare a Clubului 
Sportiv „Fotbal Club Hunedoara”  în anul bugetar 2014.                     

  
   Hotărârea nr.219/2014 se aprobă în unanimitate.                                                                            

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
                                                               SECRETAR, 
                                                         Aurel Raţă-Bugnariu 


